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Protokół 

z obrad XXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie 
w dniu 04 grudnia 2009 roku 

 
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski odczytał wniosek Burmistrza Halinowa 
Pani J. Damasiewicz, na podstawie którego została zwołana dzisiejsza sesja, następnie  
o godz.13 30 otworzył obrady nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 04 grudnia 
2009 roku. 
 Na wstępie poprosił o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci Pana Jana 
Naszewskiego, wieloletniego prezesa OSP w Okuniewie, którego pogrzeb odbył się w dniu 
dzisiejszym.  
Po odczytaniu listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady w liczbie 15 Radnych  
i uznał prawomocność obrad. 
   
2. podjęcie uchwały w sprawie: zmian i przeniesień w budżecie Gminy Halinów na 2009 
rok. 

Skarbnik Pani Teresa Karwowska przedstawiła krótkie uzasadnienie zwołania dzisiejszej 
sesji, w którym wskazała na konieczność wprowadzenia kilku zmian i przeniesień budżecie na 
2009 rok, a następnie szczegółowo omówiła projekt uchwały wraz z załącznikami. 
Wśród wymienionych przez Panią Skarbnik głównych powodów zmian w uchwale budżetowej 
na 2009 rok znalazły się: 
- konieczność wprowadzenia trzech projektów unijnych, w ramach programu operacyjnego 
„Kapitał Ludzki”, ponieważ dostaliśmy informację o dofinansowaniu i przystępujemy do 
podpisywania umów, musimy przygotować komplet dokumentów, wśród których wymagana jest 
uchwała budżetowa wraz z załącznikami dotyczącymi projektów, 
- korekta klasyfikacji budżetowej w planie dochodów, 
- konieczność wprowadzenia kilku dodatkowych zmian w planie wydatków w związku  
napiętym budżetem w końcówce roku. 
 Skarbnik T. Karwowska wprowadziła autopoprawkę, uwzględniającą wniosek radnego 
Długiej Szlacheckiej Pana M. Pietrusińskiego, zgłoszony podczas wczorajszego posiedzenia 
Komisji Budżetowej, aby wydatek inwestycyjny w kwocie 5000 zł, zaplanowany na projekt  
i budowę boiska do piłki plażowej i siatkowej w Długiej Szlacheckiej, zdjąć z tej pozycji  
i przesunąć na bieżące utrzymanie dróg.  
 Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan J. Czerwiński poinformował, że na 
wczorajszym posiedzeniu komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Radnego M. 
Pietrusińskiego.  
 Projekt uchwały z autopoprawką został przyjęty jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0,  
wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
3. podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIII/291/09 Rady   Miejskiej w 
Halinowie z dnia 30 października 2009 roku w sprawie określenia zwolnień z podatku od 
nieruchomości na 2010 rok. 
 Skarbnik Pani T. Karwowska omówiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Poinformowała, że RIO w Warszawie zakwestionowała zapis w uchwale podjętej na sesji w dniu 
30.10.09 r., odnoszący się do zwolnień z podatku od nieruchomości „budynków gospodarczych 
stanowiących własność ( współwłasność) rencistów i emerytów, którzy przekazali swoje 
gospodarstwa rolne w zamian za świadczenia uregulowane w ustawie o ubezpieczeniu 
społecznym rolników lub renty strukturalne”, wskazując na podmiotowy charakter tego 
zwolnienia. 
 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
4. podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIII/286/09 Rady  Miejskiej w 
Halinowie z dnia 30 października 2009 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego. 
 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Pani T. Karwowska. 
Wyjaśniła, że przyczyną zmiany uchwały jest błąd językowy: w tekście uchwały z dnia  
30.10.09 r. pojawił się błędny zapis o „pomocy finansowej”, który należało skorygować.  
 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
4. zakończenie obrad. 
 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski  
o godz. 1410  dokonał zamknięcia obrad XXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  
w Halinowie. 
   
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Irena Osipczuk 
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